
 

SESSIÓ ORDINARIA DE LA JUNTA DEL DISTRICTE MARÍTIM DEL GRAU
CELEBRADA EL  28 D'ABRIL DE 2015

         En el saló de sessions de la Tenencia d'Alcaldía del Grau de Castelló, siguent les dinou
trenta, de la  vesprada del  día  vint-i-vuit d'abril de 2015 y baix la presidencia de  NA MARTA
GALLEN PERIS, es reuneixen els/les señor@s:  

D. GONZALO ROMERO CASAÑA VICEPRESIDENT
D. JOAN MORALES IBAÑEZ VEI PSOE
D. ANTONIO PALOMARES UTRERA AA.VV. MARJALERIA
D. CLEMENTE MIRO PONS AA.VV. EL PINAR
DÑA. ALICIA BRANCAL MAS REGIDOR BLOC
DÑA. ELISA GONZALEZ SANCHO VEI  PP
DÑA. LUISA MARIA SALVADOR ALBIOL VEI  PP
D. JORGE BEGUES LIROLA AA.VV. PLANA ANTRILLES

, amb el objecte de constituir Junta del Districte Marítim del Grau, actuant com secretari, el
funcionari, Juan Jose Pallarés García, per delegació expressa dela Sra. Secretaria.

1.- APROBACI'O ACTA SESSIO ANTERIOR

Declarada  oberta la sessio per la  Sra. Presidenta,  es  va donar lectura a l'acta de la
sessio anterior, de data 31/03/2015. El Sr. Miró indica al Sr. Secretari una errada en dicha acta,
en la que se l'identifica com Sr. Agost por equivocació, demanant la correcció.

No presentantse ninguna objecció mes, els/les Sr@s asistents la declaran aprobada.

2.- INFORMACIÓ TINENT  D'ALCALDE.

La Sra. Gallén, en contestació  a les questions realitzades en la sessio anterior per el Sr.
Morales va contestar que la propietat del   solar situat junt  la rotonda de la Avda. Del Mar  i
Talleres del Puerto,  era de titularitat privada, y que  obligar al seu cercat impediríe l'acces al
mateix, impedint  que  la  gran  quantitat  de  veins  que  deixava  allí  el  cotxe  puguese  seguir
deixant-lo..

Així mateix, el va informar de que en el Serradal, totes les cases estàn tancades i sense
problemes d'acces.

Finalment, va assegurar al Sr. Morales que las papereres de la zona del Gimnas Impala
ja estaven totes reparades, i que en el C/ Canaleja s'havien reparat totes, però que ja havien
trencat alguna. 

3.- RUEGOS Y PREGUNTAS.



El Sr. Morales va dir que junt el Tanatori de la Avda. Germans Bou hi ha una palmera
trossejada.

El Sr.  Morales  i la Sra. Brancal van informar   a la Sra. Gallén de que tenien  moltes
queixes de la Técnic Municipal Na Yolanda Esteban, al que es van adherir el Sr. Begues i el Sr.
Palomares

El Sr. Miró va dir que en la zona del Serradal, a l'altura del Bar Daki i el forn Miravete,
hi ha un muret que s'està trencant.

La Sra.  Gallén  va dir  que hi  havia queixes sobre la  vorera del  solar situat junt  els
Jardins del Port, i  que pel fet que no era de propietat municipal, no tenien potestat per a
arreglar-la. 

El Sr. Begues va dir que els semàfors del TRAM están totalment descoordinats.

La Sra. Gallén va dir que la Policía Local ya havia donat part  a  la Secció de Movilitat
Urbana per a que  solucionaren el problema.

La Sra. Salvador  es va queixar de que en una finca sita en  el  C/Barcelo (el tram que
finalitza en el C/Baleares),fa mesos van caure enderrocs de la façana i es  van ficar tanques en
la vorera, sense que s'haja fet res durant tot este temps ,  estant encara eixe tram de vorera
amb tanques. 

Va contestar   la Sra. Gallén que en estos casos s'inicia un expedient urbanístic  i si la
comunitat te problemes económics per a afrontar el pago de la reparació pot desembocar en
una Ejecució Forçosa, la qual cosa tarda sempre prou de temps a solucionar-se.

Antes de finalitzar,  la Sra. Presidenta  va dir   que era l'última sesisó de la Junta de
Districte en la present  legislatura i la última en la que ella participava, ja que no formava part
de  la  llista  del   seu  partit per  a  les  próximes  Eleccione  Municipals,  agraint a  tots  els/les
presents la seua  col.laboració y comportament cívic, así como la seua ajuda, especialment a
els/les company@s de Corporació.

El Sr. Miró va comentar que es la trobaría molt a faltar.

Tal y como establix el vigent Reglament Orgánic de l'Ajuntament de Castelló en el seu
art. 79.1, la duració del  nomenament dels vocals de cada Junta en els seus carrecs coincideix
amb el de la Corporació municipal en el mandat del qual van ser anomenats, per la qual cosa
procedeix la dissolució de la present Junta, donada la proximitat del 24 de maig, data en la que
es celebrarán les Eleccions Locals 2015.



        Y no habiendo más asuntos a tratar se levantó la sesión, siendo las veinte treinta horas
del día de la fecha, extendiéndose la presente acta que firma conmigo, el secretario. 


